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1. Kokouksen avaaminen 

Esitys: Puheenjohtaja Elina Reims avaa kokouksen ajassa 18.00. 
 
Päätös: Puheenjohtaja Elina Reims avasi kokouksen ajassa 18.37. 

 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Esitys: Johto ry:n sääntöjen mukaan hallitus on päätösvaltainen, kun vähintään puolet sen jäsenistä, 
puheenjohtaja tai varapuheenjohtaja mukaan luettuna on läsnä. Todetaan kokous laillisesti 
koollekutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 
 
Päätös: Todettiin kokous laillisesti koollekutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 
 

3. Kokouksen pöytäkirjantarkastajien valinta 

Esitys: Valitaan kokoukselle kaksi (2) pöytäkirjantarkastajaa. 
 
Päätös: Valittiin kokoukselle pöytäkirjantarkastajiksi Iivari Pylkkänen ja Aapo Nieminen. 

 

4. Kokouksen esityslistan hyväksyminen 

Esitys: Lisätään kohdaksi 5. Sihteerin valinta. Lisätään kohdaksi 15. TREYn järjestötilaryhmä.  

 

Päätös: Hyväksytään esityslista esitetyin muutoksin kokouksen työjärjestykseksi.  
 

5. Sihteerin valinta 

Esitys: Sihteeri Mea Vähä-Jaakkola on ilmoittanut olevansa estynyt saapuvaksi kokoukseen. Valitaan 

kokoukselle sihteeri. Alli Vepsä on ilmoittanut etukäteen olevansa käytettävissä. 
 

Keskustelu: Aapo vastustaa Allin valintaa sihteeriksi, mutta kukaan muu ei ole käytettävissä, joten 

valitaan Alli kokouksen sihteeriksi. 
 

Päätös: Valittiin kokoukselle sihteeriksi Alli Vepsä. 

6. Ilmoitusasiat ja posti 

Esitys: Merkitään ilmoitusasiat ja posti tiedoksi. 
Keskustelu: Olemme saaneet vujukutsuja. Puheenjohtaja on päässyt syndikaattiin. Tilavarausoikeudet 
on nyt päivitetty. Järjestökummi Ellinoora Laaksonen TREYn hallituksesta kävi esittelemässä 
järjestökummitoimintaa. Otettiin Jonin BeReal ajassa 18:41  
 
Päätös: Merkittiin ilmoitusasiat ja posti tiedoksi.  
 

7. Talous 

Esitys: Merkitään tiedoksi. 
 
Keskustelu: Joni pääsi tilille ja rahaa on (Iivarillakin). Käydään keskustelua casino-illasta.  



 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 
 

8. Strategiatyöryhmän haku 

Esitys: Avataan strategiatyöryhmän haku ajalle 7.2.-16.2.2024.  
Keskustelu: Haetaan strategiatyöryhmä, tavoitteena saada edustusta esimerkiksi vanhoista toimijoista 

ja eri jäsenjärjestöistä. Työryhmää puheenjohtaisi hallituksen puheenjohtaja Elina Reims. 

Päätös: Hyväksytään esitys. 

 

9. Indecsin 38. vuosijuhlat 

Esitys: Budjetoidaan illalliskortteihin 95 euroa ja lahjaan 20 euroa.  
Keskustelu: Elina Reims ja Alli Vepsä lähtevät vujuille. 

Päätös: Hyväksytään esitys.  

 

10. Remburssin 37. vuosijuhlat  

Esitys: Budjetoidaan illalliskortteihin 90 euroa ja lahjaan 20 euroa 
Keskustelu: Elina lähtee Rovaniemelle. Koska osallistujia on yksi, budjetoidaan 75 % illalliskortin 

hinnasta, eli 67,5 €. Alli heittää pallon kattoon ja Elina ihmettelee mitä helvettiä tapahtuu. 

Päätös: Hyväksytään esitys muutoksineen.  

 

11. Viestintä 

Esitys: Merkitään tiedoksi. 
Keskustelu: 
Hallitusesittelyt Instagramissa hoidettu, kiitos kaikille osallistuneille! Saimme kanaviin kiitettävästi 
uusia seuraajia esittelyjen myötä. Naamaläsy jäsenjärjestöille työn alla. Verkkosivuille tehty päivitys, 
jossa poistettu vanhentunutta tietoa. Kollegioviestinnän yhteistyöstä sovittu jäsenjärjestöjen kanssa, 
jotta kollegiot nousevat heidän viikkotiedotteisiinsa. Nyt tarkoitus aloittaa viestiminen, tehostaa 
viestintää kerrostamalla toistoja eri kanavista ja ajastamalla valmiit muistutusstoorit. 
 
Meillä on Canva for non-profit –status. Meta Business Suite ei halua toimia täydellisesti, mutta nyt 
sisältöä saadaan ajastettua Instagramiin ja Facebookiin. Säätö 2018 viestintävastaava Mikko 
Koikkalaisen kanssa jatkuu. Canvassa tarkoitus laittaa brändipaketti kuntoon ja tehdä samalla 
graafinen ohjeisto, jossa olisi koottuna ohjeet fontteihin, logon versiointiin, brändiväreihin ja suoja-
alueisiin. Jos jotain sähköpostin ja tiedonhallinnan siirtoa tulee, niin se ajoittunee kesälle. Nyt kaistaa 
löytyy pienemmille projekteille. 
 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

 

12. Edunvalvonta 

Esitys: Merkitään tiedoksi. 
Keskustelu: Keskustellaan kollegioaiheista ja hallopedien mahdollisesta tulevasta tapaamisesta. 
Koulutuspolitiikka on seksikästä.  
 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 



 

13. Kansainvälisyys 

Esitys: Merkitään tiedoksi. 
Keskustelu: Kv-vastaavat ovat tavanneet ja suunnitelleet kv-sitsejä. Sitsit järjestetään alustavasti 
alkusyksyllä, samaan ajankohtaan suunnitellaan kyykkäturnausta. Myös muista tulevista kv-
tapahtumista keskusteltu ja kv-tuutorien ryhmäytymisestä.  
 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

Iivari Pylkkänen poistuu ajassa 19:08. Iivari Pylkkänen palasi ajassa 19:11.  

 

14. Yhteisöllisyys 

Esitys: Merkitään tiedoksi. 
Keskustelu: Keskustellaan hallitussitseistä ja kolmioetkoista maaliskuussa.  
 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

 

15. TREYn järjestötilaryhmä 

Esitys: Ehdotetaan järjestötilaryhmään lisätään Johdon edustajiksi kampustyöryhmän edustajat Elina 

Reims ja Iivari Pylkkänen synergiaetujen vuoksi. 
Keskustelu: Keskustellaan Elinan ja Iivarin valinnasta.  

Päätös: Hyväksytään esitys. 

 

16. Muut esille tulevat asiat 

Esitys: Merkitään tiedoksi. 
Keskustelu: Toivotaan edelleen hallitukselle haalarimerkkiä. Complex haluaisi osallistua kollegioon. 
Sunnuntaina presidentinvaalit. Johto harkitsee ehdolle asettumista.  
 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

 

17. Seuraavan kokouksen ajankohta 

Esitys: Päätetään seuraavan kokouksen ajankohta. Kokoukset pidetään alustavasti joka toinen viikko 
parillisilla viikoilla maanantaisin kello 18.00, poikkeuksena kollegioviikot, jolloin kokoustetaan 
tiistaisin. 
Keskustelu: Pidetään kokous ennen kollegioa. 
 
Päätös: Seuraava kokous pidetään 19.2. kello 16:30  
 

18. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja Elina Reims päätti kokouksen ajassa 19:33.  

 

Virallista allekirjoitettua pöytäkirjaa säilytetään Johto ry:n sähköisessä arkistossa. 
 



 


